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Zápis ze 126. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy 

 konaného dne 23. června 2025 

  

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, Pfeiffer, 

Tomášek, koordinátoři prof. Koldinská a dr. Urban, předseda AS PF UK dr. Staša, 

místopředsedové AS PF UK dr. Říha a kol. Linzer 

 

Program: 

1. Děkan 

1a Rekonstrukce fasády a oken 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Doktorské studium 

5. Věda, výzkum a edice 

6. Zahraniční vztahy 

7. 4EU+ a Microcredentials 

 

1. Děkan 

1.1. Kolegium děkana projednalo návrh opatření děkana k provedení opatření rektora 

o příspěvcích ze sociálního fondu a z dalších zdrojů na benefity pro zaměstnance Univerzity 

Karlovy a souhlasí s jeho vydáním. 

1.2. Kolegium děkana projednalo návrh „Principů rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě 

Karlově pro rok 2026“ a doporučuje děkanovi k němu uplatit připomínky. 

Mezi zásadní uplatněné připomínky patří: 

- historické nastavení KENů je překonané a nespravedlivé a mělo by být změněno, 

- požadavek na nezvyšování prostředků, které jsou vyčleňovány na centrální aktivity 

a provoz rektorátu, 

- podpora navýšení ukazatele „Studující vyslaní v rámci mobilitních programů“, 

- požadavek na snížení ukazatele „Studenti samoplátci“, 

- doplnění univerzitního seznamu vydavatelství o nakladatelství Auditorium.  

Finální schvalování návrhu na univerzitní úrovni se předpokládá na podzim. 

 

1a Rekonstrukce fasády a oken 

1a.1. Na již postavenou část lešení byla instalována reklamní plachta Mattoni, která v souladu 

s pravidly hlavního města Prahy pokryje 20 % celkové zakryté plochy. Předpokládaný výnos 

v průběhu obou etap činí cca 6 mil. Kč. Kolegium děkana děkuje všem, kteří se o tento 

příjem zasloužili, zejména kolegyním a kolegům z – v abecedním pořadí – Oddělení 

komunikace a vnějších vztahů, Oddělení strategického rozvoje a Oddělení výstavby 

a investic. 

 

2. Tajemník 

2.1. Na fasádu budovy z Dvořákova nábřeží bude umístěn banner k uctění památky dr. Milady 

Horákové. Výše uvedená akce se opakuje po pěti letech, kdy stejný banner visel na oknech 
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místnosti č. 100. 

2.2. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.2.1. ELSA Praha, z. s. 

International Conference of ELSA, datum konání: 24.-26. 10. 2025 (od 8:00 do 20:00), 

m. č. 38, 412 (podrobnosti viz žádost) 

Kolegium děkana upozorňuje žadatele k pronájmu/zapůjčení prostor na PF UK, 

že s ohledem na probíhající rekonstrukční práce v budově fakulty (způsobující mj. hluk, 

prašnost atd.), může být realizace schválených žádostí z výše uvedených důvodu 

znemožněna a schválené rezervace tak mohou být vedením fakulty dodatečně upraveny, 

popř. zrušeny. 

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá informovala o průběhu přijímacího řízení do magisterského studijního 

programu pro akademický rok 2025/2026. V hlavním termínu pro zápis ke studiu se zapsalo 

651 přijatých uchazečů. Podle Podmínek pro přijetí může děkan v případě, že se ke studiu 

zapíše méně než 90 % přijatých uchazečů (tj. 677) snížit minimální bodovou hranici tak, 

aby se ke studiu zapsal dostatečný počet přijatých uchazečů (předpoklad byl 700). 

Děkan na základě doporučení přijímací komise snížil minimální bodovou hranici pro přijetí 

ke studiu na 177 bodů. Toto snížení znamená, že bude osloveno 50 uchazečů, kteří se umístili 

bezprostředně pod původní minimální bodovou hranicí 178,9. 

 

4. Doktorské studium 

4.1. Proděkan Handrlica informoval o tom, že dne 23. června 2025 se konalo zasedání přijímací 

komise, na kterém byla projednána doporučení dílčích přijímacích komisí do doktorských 

studijních programů.  

Přijímací komise děkanovi doporučila k přijetí 8 studentů do prezenční formy studia a 63 

do kombinované formě (z toho 11 se stipendiem).  

O výsledcích jednání přijímací komise budou garanti jednotlivých studijních programů 

a dotčení vedoucí kateder informováni v průběhu následujících dnů. 

 

5. Věda, výzkum a edice 

5.1. Proděkan Tomášek předložil návrh projektu „AMPLIFI - MechAnisms, outcoMes 

and Policy impLIcations oF cross-system dynamics in industrial green transItions“ v rámci 

aktuální výzvy HORIZON-CL2-2025-01-TRANSFO-02 hlavního řešitele doc. Mittaga. 

Kolegium děkana souhlasí s podáním projektu a doporučuje panu děkanovi podepsat 

konsorciální smlouvu. 

5.2. Proděkan Tomášek předložil přihlášky projektů v rámci výzvy programu HE Marie 

Skłodowska-Curie Actions Postdoctoral Fellowships 2025 supervizorů doc. Montaga, 

doc. Drápala a prof. Komárka. Kolegium děkana vyslovilo s podáním přihlášek souhlas. 

5.3. Proděkan Tomášek předložil návrhy projektů „Mapping and Evaluating Roma Stakeholders 

Participation Platforms “ a „The invisible branch: understanding the power, freedom and 

accountability of constitutional scholarship“ v rámci aktuální výzvy ERC – 2025 - ADG 

řešitelů prof Hofmanové a prof Komárka. Kolegium děkana vyslovuje s podáním projektů 

souhlas. 

5.4. Proděkan Tomášek informoval, že na Kolegiu rektorky byl dne 16. června 2025 doporučen 

k financování projekt PRIMUS/26/SSH/012 Proměna muzejních sbírek po roce 1989: Právní 

studie restitucí kulturních statků v Česku, na Slovensku a v Německu, řešitelka dr. Zuzana 
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Löblig. Kolegium děkana doporučuje panu děkanovi potvrdit, že fakulta nadále počítá 

s financováním výše uvedeného podpořeného projektu za podmínek uvedených v zápise 

ze zasedání kolegia děkana dne 14. dubna 2025. 

 

6. Zahraniční vztahy 

6.1. Kolegium děkana souhlasilo s přiznáním 4 stipendií v celkové výši 82 209 Kč 

ze stipendijního fondu za zahraniční mobilitu studentů. 

 

7. 4EU+ a microcredentials 

7.1. Koordinátor dr. Říha informoval o otevření výzvy SEED4EU. Více informací 

na https://cuni.cz/UK-14823.html. 

7.2. Koordinátor Říha informoval o přípravě konference European Law Unbound. 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 

 

https://cuni.cz/UK-14823.html

